
 

 

 

VANGSJØEN VEL 

Årsmøte 2017 - Referat 
 

Årsmøtet ble tradisjonen tro holdt skjærtorsdag 13. april 2017, kl. 16:30  til ca 17:45 på 
Wenches fjellkafé, Buahaugkrysset. 
 
Før det formelle årsmøtet holdt Bjørn Stendebakken fra Valdres legevakt en demonstrasjon av 
hjertestarteren som vellet har sponset med kr 5.000,-  og han viste de aller viktigste 
førstehjelpsgrepene man bør utføre før man evt. tar hjertestarteren i bruk. Hjertestarteren er plassert i 
varmestua på Wenches Fjellkafé. 

** ** ** 
Årsmøtet: 

Det var 48 personer tilstede. Disse representerte 30 hytter (medlemmer) 
 

1. Møteleder var styrets avtroppende leder Per E. Koch 
 

2. Innkalling og saksliste ble godkjent 
 

3. Årsberetningen for 2016 ble lest og godkjent       
 

4. Revidert regnskap for 2016 ble gjennomgått av kasserer Knut Borgen. Godkjent  
 

5. Kontingentsatser for 2017 ble fastsatt slik: kr 200,- for vanlig medlem og kr 100,- 
familiemedlem, mao. uendret fra 2016.   

 
6. Budsjettforslaget for 2017 ble fremlagt og støttet av årsmøtet.    

 
7. Årsmøtet fulgte Valgkomiteens innstilling, slik at: 

a. Rolf Jørn Karlsen og Svein Taksdal ble valgt som nye styremedlemmer. (Styret 
konstituerer seg selv)  

b. Tor Løken ble gjenvalgt som revisor for 1 år. 
c. Anne Karine Milo ble gjenvalgt som Grunneierrepresentant for 1 år. 
d. Ny valgkomité for 1 år er: Cai Birger Nesset, Oddrun Målfrid Rudi og Per E. 

Koch. 
 

8. Forslaget og anbefalingene fra “Skoggruppa” som var oversendt styret 3.1.17., ble 
livlig diskutert og noen meningsforskjeller ble notert. Men det var årsmøtets klare 
holdning at Skoggruppa har gjort en svært god jobb med oppfølging av mandatet som 
ble gitt styret på årsmøtet i 2015 og i tillegg fått utført en dugnad med avskoging av et 
område på Rabalen. 
 
Årsmøtet gav sin tilslutning til at det nye styret jobber videre med prosjektet i tråd med 
hovedlinjene i det fremlagte forslaget. 

 
 


